

Educare and the Hidden Curriculum: Quiz

关怀教育与隐性课程：问卷

(To be completed while listening to audio recorded lecture or after listening – either individually or in group discussion).

听录音完成，或者听完录音个别、小组讨论后，再完成此问卷。

PLEASE MAKE SURE THAT YOU HAVE READ THE ACCOMPANYING TEACHERS' STORIES AS WELL AS LISTENING TO THE PRESENTATION
请确定您已经阅读完老师们的故事并听完了陈述。

1. Please list three things that you have learned from this presentation that you can try in your own classes.
1.请列举其中三件您从陈述中学到并能试着运用到您课堂上的事情。
2. What is the Educare approach to discipline? Please choose one answer.
2.关怀教育的纪律策略是什么？请选择其中一个答案。
 - a) 严厉地惩罚孩子们。
 - b) 不能惩罚孩子们。
 - c) 教师应该微笑着亲切地告诉孩子们停止犯错。
 - d) 教师应该严肃但充满爱意地对待孩子，让他们从可能错误结果中吸取教训，变得越来越优秀。
3. You have read the teacher's story about how he transformed a bully into a caring child. Do you believe this strategy can work in your situation? Why? Why not? What would you need to change about this teacher's strategy to make it work with your students?
3.您已经读过一位老师转变一名孩子，从具有暴力倾向到充满爱心的故事。您相信这个策略在您的身边会起作用么？为什么会？为什么不会？您需要怎样转换这个老师的策略以适用于您的学生呢？
4. List 3 ways in which you can make good use of school assemblies and class-teacher periods to enhance Educare teaching.
4.列举三种您可以有效利用学校集会、班会去提升关怀教育的方式途径。
5. Think of one child in your class who has low self-esteem. List 3 things that are positive and encouraging but also true that you can say to this child to encourage him/her
5.考虑一名您班上的低自尊小孩。列举三件您可以从积极且真实的方面去鼓励这个孩子向上的话语。
6. Suggest 3 ways you can engage your students in community service (i.e. it could be service to the class community, the school community or the wider community).
6.提议三种您可以促使学生们参与到社区服务的方法途径（比如，为班级、学校或更广泛的社区服务）

7. Think about one child in your class who is not good academically. Think about what that child's "inner diamond" (ie special inner quality) might be. Write a plan to help to polish that child's inner diamond.

7.考虑一名您班上成绩不太好的孩子。想想这孩子的“心灵钻石”（比如，内在的特殊才能）应该是怎样的。草拟一份计划去帮助他琢磨自己的“心灵钻石”。

8. What do I need to do to be sure I am happy and balanced in my own life, that I am not already doing>

8.我应该怎样去做那些尚未付诸行动，但能确保自己生活幸福并平衡的事情？

